
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Vanvikan (Landgangen) 
Dato: 13.06.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Elinor Waterloo Myran Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Maiken Sunde Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Mia Geilosjordet Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  
Vida Lund Hoff Medlem  
Dina Mediaa Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo MEDL  
Emily Ann Monsen MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
  



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 21/19 Vi lager promoteringsvideo for ungdomsrådet  
DR 22/19 Oppsummering av året 2018/2019  

 
 

DR 21/19 Vi lager promoteringsvideo for ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 13.06.2019  
 
Det ble spilte inn en promoteringsvideo for ungdomsrådet. 
 
Tobias, som er PR-ansvarlig tok ansvaret for å redigere videoen. Denne vil bli brukt fremover til 
å opplyse ungdom om hva ungdomsrådet er, og hvilke muligheter det gir 
 
 
 

DR 22/19 Oppsummering av året 2018/2019 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 13.06.2019  
 
Evaluering av året som har gått: 
 
Hva kan gjøres bedre? 
 
- Være flinkere til å komme til møtene nå som vi har fått møtegodtgjørelse. 
- Når vi først starter på en sak, bør vi gjennomføre den helt før vi starter på en annen. 
- Være flinkere til ikke å snakke i munnen på hverandre. 
- Vi gjentar hverandre en del. Hvis noen sier en ting, så sier gjerne alle det samme. Dette 

tar tid. 
- Vi bør bli flinkere til å delegere oppgaver. Vi må stole på hverandre og at alle gjør sin 

del av jobben. Være åpen for konstruktiv kritikk. 
- Jobbe mer med Instagram og lage en ny Facebookside. 
- Styret kunne vært flinkere til å samarbeide sammen. Det er ikke vits i et styre om det 

ikke fungerer.  
- Den som påtar seg et ansvar må ta ansvaret hele veien.  
- Komiteer som blir satt må være flinkere til å oppdatere rådet og få innspill fra resten av 

rådet.  
- Hvert halvår må møteplanen settes og deles ut i papirform. Her må også styremøter 

settes inn.  
- Oppdatere på hjemmesiden til kommunen. Vi må være enkle å få tak i om noen vil ta 

kontakt. 
- Være flinkere til å delta på arrangement f. eks «Pride», samarbeide med 

voksenopplæringen, frivillighetssentralen, politiske ungdomspartier, plastfri. 
- Mer initiativ fra politikere, men også vi kan være flinkere til å oppdatere oss på hva de 

driver med, og be de inn på møter. 
- Vi kunne hatt hyttetur i starten på året for å bli enda bedre kjent fra starten av. 
- Vi må bli enda flinkere til å samarbeide med elevrådene.  
- Vi må gjerne samarbeide med flere ungdomsråd i fylket. 
- Vi bør velge en egen ordstyrer til neste år. Kanskje voksenkontakten? 
 
Hva gjorde vi bra? 
 
- Det er et veldig godt samhold i gruppa. 



- Vi har vært flinke til å inkludere hverandre. 
- Vi er engasjerte ungdommer med store ambisjoner og gode forslag. 
- Alle er veldig snille mot hverandre. Ingen dømmer og sier nedlatende kommentarer om 

det er noe man ikke skjønner. 
- Vi har fått gjort unna veldig mange gode saker. 
- Vi har bevilget penger til mange gode formål. 
- Vi har blitt mer synlig enn vi var i fjor.  
- Ungdomsrådsturneen funket godt, den bør vi fortsette med. 
- Vi kommer med mange gode saker vi ønsker å få gjennomført. Av og til nesten for 

mange saker. 
- Vi har vært flinke til å se hele kommunen og vi har tatt for oss saker som har omhandlet 

alle steder i kommunen. 
- Vi har prøvd å ta hensyn til avstander ved å ha møter både i Vanvikan, Rissa og 

Leksvik.  
- Når vi kommer med saker, er vi flinke til å være kreativ for å få gjennomført de. 
- Vi sitter igjen med en god følelse på at vi har vært et godt råd. 
 
 
 


